
Zápisnica zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Oravce, konaného 

dňa 27. 6. 2023 o 18.30 hodine 

 
Na zasadnutí OZ boli prítomní: 

1. Ing. Ľubomír Pinka starosta obce 

 

2. Poslanci obecného zastupiteľstva: p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, 

p. Ivan Pinka 
 

3. Ďalší prítomní: kontrolórka obce Oravce Jana Klimová, Anna Filipčová 

 

 

 

 

K 1. bodu programu OZ: 

 

Starosta obce p. Ing Ľubomír Pinka privítal prítomných poslancov a zároveň otvoril rokovanie 

obecného zastupiteľstva Oravce. Na zasadnutí boli prítomní štyria poslanci z 5 (Bc. Vladimír 

Filipča - neprítomný), preto bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. 

K 2. bodu programu OZ:  

 

Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie starosta obce navrhol p. Ivana Pinku za predsedu, p. Svetlanu Pinkovú 

za člena komisie. Za overovateľov zápisnice starosta obce určil poslancov Ivana Pinku 

a p. Jána Styka. Za zapisovateľa zápisnice starosta obce určil Bc. Petra Mazúcha.  

Starosta obce dal hlasovať. 
 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka   
 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 4  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 3. bodu programu OZ:  

 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

 
Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli a webovom sídle obce.  

Starosta obce dal hlasovať o programe tak, ako bol zverejnený. 

 

Prítomní poslanci (menovite): 



Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka     

 

Hlasovanie: 

 

HLASOVALI ZA: 4  

( p. Ján Styk,  p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 

K 4. bodu programu OZ: 

 

Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 

Starosta obce oboznámil prítomných s plnením jednotlivých uznesení. Išlo o uznesenie 

z apríla 2022, ktoré sa týkalo umiestnenia tabúľ s nápisom vitajte v obci a dovidenia. Starosta 

spomenul, že z pozemkového spoločenstva urbár Oravce bolo prisľúbené dodanie bôr, ktoré 

budú slúžiť ako držiaky pre dané tabule. Bôru už máme je aj namaľovaná a na najbližšej 

brigáde by sa osadila na miesto. 

Uznesenie č. 7/2023 ktoré sa týkalo prerábania hl. mostu v obci. K tomuto starosta 

dodal, že na moste už zostáva dorobiť zábradlie a nejaké menšie práce, kde po požiadaní nám 

firma opravila aj časť zosunutej regulácie miestneho potoka pri moste. Po otvorení mosta bola 

zastávka autobusu od 26.6.2023 presunutá na pôvodné miesto.   

Uznesenie č.14 ktoré sa týka domu obradov v ktorom sú už práce vo vnútri 

dokončené. Zo zvyšných peňazí sa dorobia nejaké menšie práce potrebné z vonkajšej strany.  

Uznesenie č. 15/2023 ohľadom posedenia pre mamy a ženy, ktoré sa podľa plánov 

zorganizovalo a taktiež ohľadom brigády na upratanie KD, ktorá sa zorganizuje v priebehu 

leta 2023. 

Starosta dal hlasovať. 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka   

   

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 4 

( p. Ján Styk,  p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 
 

K 5. bodu programu OZ: 

 

Schválenie VZN o miestnom referende 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s daným VZN a jeho potrebou prijatia, 

pretože je to povinné VZN. 

Po oboznámení dal starosta hlasovať 

 



Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka     

 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 4  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 
 

 

K 6. bodu programu OZ: 

Schválenie záverečného účtu obce Oravce za rok2022 

K 6.1 bodu programu OZ: 

Správa nezávislého audítora pre štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo obce Oravce 

K 6.2bodu programu OZ: 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Oravce za rok 2022 

 

Prítomní si vypočuli informácie k jednotlivým bodom, ktoré predniesli starosta obce a hlavná 

kontrolórka a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 

Starosta dal za dané body hlasovať. 

 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka   

 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 3  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0       ZDRŽALI SA: 1 (Bc. Peter Mazúch,) 
                                
K 7. bodu programu OZ: 

 

Návrh na zmenu rozpočtu 

Starosta obce oboznámil poslancov s návrhom na zmenu rozpočtu a následne dal za daný 

návrh hlasovať. 

 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková, Ivan Pinka     

 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 4  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 

 
 



K 8. bodu programu OZ: 

 

Výročná správa obce Oravce za rok 2022 

Starosta obce predstavil poslancom výročnú správu a následne dal hlasovať za jej schválenie 

Prítomní poslanci (menovite): 

Ján Styk, Bc. Peter Mazúch, Svetlana Pinková,  Ivan Pinka     

 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 4  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 
 

K 9. bodu programu OZ:  

 

Diskusia 

 

V diskusii si starosta obce zobral slovo ako prvý. Poslancov oboznámil s darom pre 

obec Oravce vo forme 8 kusov LED svietidiel na verejné osvetlenie od p. Ľuboša Kozica. 

Jeho jedinou podmienkou bolo umiestnenie jedného takéhoto svetla pred rodinným domom 

s popisným číslom 68. Taktiež prisľúbil dodanie ďalších kusov LED svietidiel v priebehu 

roku 2024. 

 

Ďalej starosta spomenul, že firma Maslen by chcela umiestniť reklamu v našej obci 

a za to by nám vedela poskytnúť zľavu na plech alebo niečo spraviť zadarmo v obci. Starosta 

sa spýtal na názor poslancov, pričom prebehla diskusia, kde bolo hovorené, že by sa reklama 

mohla umiestniť na zadnej stene autobusovej zastávky a taktiež darovaný plech by sa použil 

na bočné steny autobusovej zastávky. Všetko sa uvidí na množstve dodaných tabúľ plechu.  

  

A nakoniec starosta ešte spomenul, že by chcel v priebehu mesiaca júl - august 

zorganizovať brigádu zameranú na pokosenie regulácie potoku v celej obci od bytovky po 

cintorín a zároveň aj od zvonice smerom do horného konca po kadiaľ bude treba, ďalej na 

osadenie už spomínanej tabule vitajte a dovidenia, spojazdnenie a premazanie hasičského 

rebríka a taktiež preskúšanie hasičskej mašiny. Na brigáde by chcel spraviť aj občerstvenie vo 

forme posedenia pri guláši. 

 

V diskusii Anna Filipčová uviedla, že sa šíria klebety okolo rodiny Filipčovcov 

spojené s tým, aby p.Krúpa nebral ovce tým, ktorí volili za starostu Ľ.Pinku a taktiež klebety, 

že ona ako bývalá starostka obce Oravce novému starostovi nič nenechala, pričom uviedla, že 

to nie je pravda a nakoniec ani jej nič nenechali a musela sa trápiť ako vedela.  

 

Starosta dal hlasovať. 

Hlasovanie: 
 

HLASOVALI ZA: 4  

( p. Ján Styk, p. Svetlana Pinková, Bc. Peter Mazúch, p. Ivan Pinka)  

 

PROTI : 0         ZDRŽALI SA: 0 
 



 

K 10. bodu programu OZ: 

 

Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval prítomným za účasť na treťom zasadnutí OZ v ich 

volebnom období aj roku 2023 a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

Zapísal : Bc. Peter Mazúch  

 

Overovatelia zápisnice :       Ján Styk v.r.                  .................................... 

 

                                             Ivan Pinka v.r.                 ....................................                                                          

 


